

# 2019 Styremøte i Vats grendalag

2019 Styremøte i Vats grendalag				
				Frammøtte
	Dato: 13.06.19	Leiar	Tor Olav Gregersen	x
	Stad: Vindafjordhallen	Nestleiar	Peder Lærdal	x
		Sekretær	Monica Nesheim	x
		Kasserar	Peder Stokka	x
		Styremedlem	Christine Sandvik	
		Styremedlem	Torunn Blikra	x
		Varamedlem:	Lars Johan Velde	x
			Per Sandvik	
	Møte satt:			
SAK NR.	Søknads oversikt			
1	<p><b>Fråflytting</b></p> <p>Vats har nedadgående statistikk på antal innbyggerar. Kva kan skuldast dette? Kan me gjer noko for å bidra til å snu trenden?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hatteland flytta Display til Aksdal. Då flytta ein del av arbeidarane etter.</li> <li>- Høge husprisar, vanskelig for nyetablererar.</li> <li>- Tilgjengelighet til butikk og skule. Bygda er spreidd, og ein kan ikkje nytta butikk og skule i gå avstand på same tid.</li> <li>- Rolig generelt i industrien i området, dersom ein ser til aktiviteten også i Ølensvåg</li> </ul>			
3	<p><b>Oppretta bankkonto for grendalaget</b></p> <p>Dette er no i orden. Pengane er overført frå tidligare konto til ny konto. Det gav tap i historikken på kontorøyrsla, det må me be Jone om å skrive ut.</p> <p>13.06.17 - Status på historikken for kontorøyrsla, er i praksis tapt. Me sjekker om det ligg kontoutskrifter i økonomipermen.</p>			

4 **Sikker skuleveg.**

I samråd med Vindafjord kommune, bør me utarbeide søknad om nedsatt fartsgrense, bevisstggjering om mjuke trafikkantar, utbetre belysning kring krysningpunkt og skuleområde, og fartsdumper. Dersom me sender inn søknad til kommunen, vil dei stille seg bak den og videresende søknad til vegvesenet.

Benytte Vindafjord kommune sitt reglement for sikker skuleveg.

Skulevegen her er «usikker» når det gjeld punkt

*jf dok: reglement for skuleskyss, rev.2016 pkt 5.2:*

- 140m sikt til krysningpunkt i 60 sone. (Eidevegen og Kårhusfeltet).
- Strekninger definert som farlig skuleveg av kommunen, er fv46 mot Knapphus og mot Sandeid. Årsak; 60 og 80 sona, dårlig belysning, uten gangfelt, rett vegstrekning som innbyr til høg fart, og liten oversikt.

ÅDT målingar:

2450 Knapphus-Kårhus

5100 Knapphus-Ølensvåg

6080 Ølen-Ølensvåg

6100 Gjennom Ølen

2300 Ølen-Sandeid

13.06.19 - Sendes Marit Ilstad. Tor Olav forfattar søknad med nemnde argument.

.  
. .

**Oppfølging!**

Saka om søknaden til flytting av busstopp ved bedehuset. Dette blir gjennomført no.

5	<p><b>Knapphuskrysset</b></p> <p>Sak for vidare utgreining om tiltak, krav og mangler.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mjuke trafikkantar</li> <li>- Krysninger</li> <li>- Løsning</li> <li>- Undergang vs. Overgang</li> <li>- Busstopp</li> <li>- Framtidig etablering av gangsti mot Nedre Vats.</li> <li>- Ny reguleringsplan på området</li> <li>- Eksisterende rekkjefølgjekrav for utbygginga av Knapphusgrenda, tilstrekkeleg løysing?</li> <li>- Skal ein invitere vegvesenet? Dei har vore invitert i tidligare anledning.</li> <li>- Området blei etablert med ei utkøyrsele med disp.</li> <li>- Kontaktpersonar for kva som er gjort i arbeidet med utbetring her, kan ein snakke med Jan Døvik og Truls Myhre.</li> <li>- Bli dette delt sak? Krysning av E134, og krysning ved Knapphusgrenda?</li> <li>- Nye tellinger gir nytt bilete av belastinga av vegen Knapphus-Kårhus. Dette kan nyttas som eit nytt innspel til vurderingar av punktet i trafikksikringsplanen.</li> </ul> <p>Dronevideo over krysningsområdet?</p> <p>Me treng tungtvegande argument for utforming av dette inspillet/ søknaden</p> <p>Me leitar fram antal registrerte ulykker i området? Kva ligg i trafikksikringsplanen til kommunen? Veldig vid og lite spesifisert. Korleis stiller Knapphus seg til situasjonen?</p> <p><b>Tor Olav</b> kontaktar vegvesenet for inspill til framdrift og råd/diskusjon for korleis ein kan gå fram i vidare arbeid med denne saka. Muligheter for å få ein deltakende representant frå vegvesenet på neste styremøte? Sjekker med Asbjørn Opedal.</p> <p>13.06.19 - Tor Olav har prøvd opp til fleire gonger å få dei til å kome på eit møte med oss, men dei har ikkje gitt tilbakemelding på dette. Dei har difor ikkje deltek på møte med oss. Det blei sjekka med Ole Johan Vierdal om han kunne stille på eit møte, men det kolliderte med andre møter.</p> <p>- Kva er ein trafikksikringsplan? Forstår det som ein «intensjonsplan», der alle ynskjer blir lagt inn. Handlingsplanen som høyrer til blir revidert oftare, og den fungerer som ein «arbeidsplan». Planen er sist oppdatert i 2018.</p>	
6	<p>Saka angående søknad om lys frå bedehuset til Aurdal blir tatt som sak seinare.</p> <p>13.06.19 - dette blir ei sak som må rettes mot vegvesenet.</p>	

7	<p>Gjennomgang av innspel på facebookside til korleis me kan gjer bygda trivelig og fin. Mange fine innspel, og desse vil me gå gjennom på neste styremøte.</p> <p>Sjekker om muligheter for å opprette tursti langs Åmselva. Moglegheiter for tilskot for grunneigar.</p> <p>13.06.19 - tek opp at tråden seinare.</p>	
8	<p>Blomsterprosjektet</p> <p>Tildelte midler frå kommunen, som skal delast ut.</p> <p>13.06.19 - Peder S. Sjekker opp status på dette.</p>	
9	<p>Aktivitetsparken</p> <p>Søknad via FAU om oppgradering av uteområdet på Vats skule. Søknad om balansepark er sendt.</p> <p>13.06.19 - FAU-søknaden om uteområdet på Vats skule gjekk gjennom, og dei mottak stønad til prosjektet. Dei tek saka vidare.</p>	
10	<p>Sykkel/ gangsti Knapphus - Nedre Vats. Turvegen langs Storavatnet</p> <p>13.06.19 - Tor Olav har snakka med Ole Johan Vierdal. Denne saka står på agendaen/ prioriteringslista hjå kommunen. Framtidsutsikter for denne er usikker, ein gong.</p> <p>Det blei presisert at ein alternativ turveg langs vatnet vil ikkje ha noko påverknad for ein framtidig gang og sykkelveg. Arbeidet med å få til noko slikt burde fortsette.</p> <p>Me vel å ta opp tråden på turvegen til hausten, og vil kalla inn til informasjonsmøte for bygdafolket.</p>	
11	<p>Gatebelysning langs E134. (Blikrakrossen — Aurdal)</p> <p>13.06.19 - sender søknad til vegvesenet. Har allereie eit utkast til dette, den treng berre oppdateras med talet på hjortepåkøyrslar for strekninga.</p>	

12	Anna. 13.06.19 - Sjekker om me har noko ang. Turstiprosjektet, av dokumentasjon og forslag. Tek oss ein båttur på vatnet for ei synfaring, måndag 17.juni.	

Neste møte: 05.09.19

Referat sendt til godkjenning av styret  
Bjørn Morten i Vatsnett: bjornm@vatsnett.com  
Ut på facebook  
Postmottak@vindafjord.kommune.no